
Notulen MR vergadering d.d. 20-12-2021 
 
De vergadering vindt online plaats ivm corona. 
 
Aanwezig: Kim, Leonie, Susanne, Sofie, Veronique, Hans en Marja 
Om kennis met de MR leden te maken is Joep Jongen, die voor de Zevensprong in de GMR 
zit, aangeschoven. 
 
Aktiepunten: 

• Leonie maakt de instemmingsbrieven. 

• Leonie past de jaarplanning aan (audit-september, jaarverslag-feb/mrt, 
tevredenheidsonderzoeken-februari, aftredende MR leden-november, schoolgids-
juni). 

• Leonie zet de begroting, het bespreken van vijf gelijke schooldagen, mogelijk van 
combinatiegroepen volgend schooljaar en nieuwe MR leden volgend schooljaar op 
de volgende agenda. 

• Leonie stuurt de jaarkalender van de MR naar Joep. 

• Marja stuurt notulen ook naar Joep en Syl als GMR leden. 

• Sofie vraagt in het Kleppertje naar laarzen die thuis ‘over’ zijn voor school. 
 
 
Data MR vergaderingen schooljaar 2021-2022 
Maandag 31-01-2022 
Maandag 14-03-2022 
Dinsdag 19-04-2022 
Maandag 30-05-2022 
Maandag 11-07-2022 
 
Kennismaking met Joep Jongen (GMR lid) 
Joep is de vader van Lieke (gr.2) en sinds de start van het nieuwe schooljaar lid van de GMR 
voor de Zevensprong. Hij sluit graag 2x per jaar aan bij de vergadering van de MR ( oa bij 
jaarplan) om aansluiting te houden bij wat er leeft in de MR en op school. 
Uit de meerjarenbegroting van de stichting blijkt dat er geld over is. Om te voorkomen dat 
dit geld niet wordt uitgegeven, zijn ideeën welkom, want de kwaliteit van het onderwijs 
moet behouden blijven. 
 

Joep verlaat de vergadering. 

 
Goedkeuren notulen vorige vergadering 
Notulen vorige vergadering worden goedgekeurd. 
 
 
 
 
 
 



 
 
Stand van zaken verbouw/nieuwbouw 
In december 2021 heeft er een vergadering plaats gevonden op het gemeentehuis met oa. 
de omwonenden.  
De omwonenden: 

• vinden dat er te veel parkeerplaatsen worden gepland. Sofie heeft aangegeven dat er 
niet meer parkeerplaatsen gepland hoeven te worden dan er nu zijn. Niet veel 
leerkrachten komen met de auto en overdag is er parkeerruimte genoeg in de wijk.  

• omwonenden zijn ook bang voor hangjongeren, maar die zijn er nu ook al. 

• gepland kippenhok trekt ratten aan (waar de wijk nu last van heeft). 
Alles is nog in de schetsfase. 
13 januari 2022 is er weer een vergadering, waarschijnlijk met de architecten en een 
installatieadviseur. 
 
Begroting 
Een aantal toelichtingen, de rest komt op de volgende vergadering. 

• De telling van de leerlingen gaat van oktober naar februari. 
Dit heeft te maken met de telling van het aantal leerlingen. 
Er wordt meer met het kalenderjaar gewerkt ipv met het schooljaar. 

• Er is minder huur van Korein binnengekomen dan begroot. 

• Inhuren van externe begeleiding begroot op €100.000. 

• Cultuur wordt verdubbeld ivm de ‘Groeiendag’. 

• We zijn over het budget van de PR middelen heen gegaan. (uitstraling schoolgids 
enz.) Dit wordt nu hoger begroot.  

 
Groen 
Yvonne d. J. gaat de praktische uitvoering van de groenweter op zich nemen. 
Er zijn bloembollen verkocht. Dit heeft een leuk bedrag opgeleverd, waar bijvoorbeeld 
overalls en laarzen van kunnen worden aangeschaft. 
De groencommissie denkt erover om groep 8 de kleuters te laten helpen in de tuin en groep 
6-7 te laten werken met campus vital (externe tuin). 
 
Inzet NPO gelden 

• Van de NPO gelden worden onderwijsassistenten aangesteld. 

• Er gaat nu veel geld zitten in de opdeling van groep 3(voor twee jaar). 

• Groep 3 heeft van de NPO gelden een nieuwe aanvankelijk leesmethode aangeschaft 
(Lijn 3). 

• Er zijn Ipads geleverd voor de onderbouw. 

• Er is een chromebook kar geleverd. 
 

GMR werkdruk 
Vanuit de GMR is een filmpje gemaakt over de werkdruk in het onderwijs. 
Syl heeft dit geïntroduceerd op de studiedag en met het team besproken. 
Het team heeft aangegeven waarvan men werkdruk ervaart en wat men doet en ervaart als 
werkdrukvermindering (bijv gr 3 t/m 8 gymleerkracht). 
Syl neemt dit mee naar de eerstvolgende GMR vergadering. 



 
Rondvraag 
Sofie wil het de volgende vergadering graag hebben over een combigroep 2-3 (toekomst 1-2-
3) en wil de MR informeren over een combigroep 6-7-8.  
Dit is dan een mogelijke nieuwe visie naar combigroepen die door de MR goedgekeurd moet 
worden. 
Verder wil de school meer gaan werken zoals ’t Kan, een visie om leerlingen meer 
verantwoordelijkheid te geven. Zij leren dan plannen. 
 

Sofie verlaat de vergadering 

 
Mededelingen vanuit de OR 
We hebben notulen ontvangen van de OR. 
 
Mededelingen vanuit de GMR 
Zie kennismaking Joep en GMR werkdruk. 
 
Jaarplan MR 
Aftredende leden: Marja (niet herkiesbaar) 
                                  Leonie (weet nog niet of ze zich herkiesbaar stelt) 
 
Doelen MR 

• Groen 

• Uitgaven NPO gelden 

• Bouw/verbouw school 
 
 
 


